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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszternek

Mikor újulhat meg Borsosberény főutcája?

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Pályakezdőként a Nógrád megyei Borsosberény községben dolgoztam . Volt tanítványaim kértek
tőlem segítséget a borsosberényi Petőfi Sándor utca felújításának ügyében. Rendszeresen
panaszkodnak a község polgáraiként a helyi önkormányzatnál is a jelzett út rossz állapotával
kapcsolatban . Ez a kb. 2 km-es útszakasz a Magyar Közút Területi Igazgatóság kezelésében van . A
panaszosok tudomása szerint már elkészültek a tervek a felújítás részeként . A Területi Igazgatóság
vezetőjének, Ürmössy Ákos úrnak már többször jelezte a helyi önkormányzat is, hogy feltétlenül
indokolt az út felújítása .

Tisztelt Miniszter úr!

Arra kérem Önt, hogy szíveskedjék megvizsgáltatni, van-e lehetőség a megnevezett közút, a
borsosberényi Petőfi Sándor utca felújítására. Az ott élők nagyon nagy eredménynek tartanák, ha
végre sikerülne ezt megoldani . Én is nagyon örülnék, ha Borsosberény egy súlyos gondja
megoldódna, hiszen - ahogy már említettem - ezen a településen kezdtem tanári pályámat .

Ezért kérdezem Miniszter Urat: Mikorra számíthatnak a Borsosberényben élő emberek arra, hogy a
Petőfi Sándor utca burkolatának felújítására sor kerül?
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